
  
INTERPELLATION (M) – Pilotprojekt kontanthantering  
Till ansvarigt regionråd Jan Lahenkorva (S) 
 
 
Vid regionfullmäktige den 16 februari 2022 ansågs en motion om att återinföra 
kontanthanteringen besvarad med hänvisning till ett pilotprojekt vid Bollnäs sjukhus. I svaret 
på motionen sägs det att en första sammanställning av utfallsstatistiken av pilotprojektet ska 
göras sista september och att det ska sammanställas efter sex månader inför analys och 
slutrapportering. 
 
Jan Lahenkorva (S) besvarade inte en enda fråga om detta pilotprojekt men tydliggjorde att 
kostnaderna för kontanthanteringen skulle tas från Hälso- och sjukvården - då borde ju detta 
pilotprojekt ligga under nämnden. 
 
Så nu vill jag ha information om detta pilotprojekt samt tydliga svar på nedanstående frågor: 
 

1. När påbörjades detta pilotprojekt? 

 

2. Hur finansieras detta pilotprojekt?  

 

3. Vilket september - vilket år? 

 
 
Maria Unborg (M) 
2022-02-16 
 
 
 


